
ПУТЕШЕСТВИЕ ПРОДОЛЖАЕТСЯ.
В 2026 — ЕЩЁ ЯРЧЕ!

All in all for you allinclusive-collection.com

A Destination

discover more:

Применяются специальные условия.

СПЕЦПРЕДЛОЖЕНИЕ
НА ВЕСЬ ГОД!

Вы готовы ко дню полному веселья?

Забронируйте проживание сегодня и превратите свои #RixosMoments в незабываемые воспоминания.

БРОНИРУЙТЕ СЕЙЧАС!

ПРАВИЛА БРОНИРОВАНИЯ:

ГОСТЯМ RIXOS PREMIUM DUBAI — БЕСПЛАТНЫЙ ДОСТУП В АКВАПАРК.

Откройте для себя ритм Джумейры-Бич-Резиденс (JBR) вместе с Rixos Premium Dubai. При 

проживании от трех и более ночей, получите вход в крупнейший аквапарк в мире бесплатно, с 

самыми крутыми горками, яркими развлечениями и активностями для всей семьи. Погрузитесь в 

приключения, создайте незабываемые воспоминания и проведите 2026 год ярко и увлекательно!



ADVENTURE CONTINUES
THROUGHOUT 2026!

BOOK NOW!

FOR MORE DETAILS:

Terms & conditions apply.

All in all for you allinclusive-collection.com

A Destination

Ready to make a splash? 

Book your stay today and turn your #RixosMoments into unforgettable memories.

Ready to make a splash? 

Book your stay today and turn your #RixosMoments into unforgettable memories.

discover more:

COMPLIMENTARY WATERPARK ACCESS AT RIXOS PREMIUM DUBAI

Experience the pulse of JBR at Rixos Premium Dubai. Stay three nights or more and enjoy 

complimentary entry to the world’s largest waterpark, with record-breaking slides, colourful 

attractions, and endless fun for all ages. Dive into adventure, make lasting memories, and 

experience 2026 like never before.

FULL
YEAR

OFFER!


